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Vragen m.b.t. Memo Is er voldoende toezicht in de natuur- en recreatiegebieden 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
ChristenUnie 1 In het Memo geven GS aan dat er vanuit het 

coalitieakkoord 100.000 euro extra wordt 
ingezet op groene boa’s. Het gaat dus om 
toezicht, maar in het memo staat dat het 
geld wordt besteed “aan extra inzet om de 
natuurdoelen te realiseren, met name bij 
houtopstanden”. Deze omschrijving is 
onduidelijk. Waarvoor wordt het geld 
ingezet? 

De toezicht en handhavingstaken voor de 
natuurwetgeving is de grootste post in het 
Uitvoeringsprogramma VTH. We zien de 
afgelopen jaren dat op bijna alle onderdelen 
de ambities groot zijn en dat met de 
beschikbare middelen de uitvoering onder 
druk staat. Met de extra middelen 
(€100.000,-)  uit het coalitieakkoord is 
daarom vooral ingezet op diverse activiteiten 
van de groene wetten, zodat de groene 
toezichthouders/boa’s meer taken kunnen 
uitvoeren.   
Belangrijke accenten zijn gelegd bij:  

• Fysieke controles 
soortenbescherming (o.a. 
soortenmanagementplan 
(SMP))  
• Toezicht en handhaving 
weidevogels  
• Toezicht op kleine 
landschapselementen  
• Invasieve exoten  
• Administratieve controles.  

  
 
 

PvdD 2 Is het mogelijk om de uitkomsten van de 
evaluatie 2019-2024 t.z.t. te delen met PS? 

Rond de zomer 2024 starten wij met de 
evaluatie met als doel om eind van het jaar 
over een definitieve evaluatie te beschikken. 
De vaststelling van de evaluatie vindt gelijk 
plaats met de besluitvorming van het 
Uitvoeringsprogramma VTH 2025. Dat vindt 
in januari 2025 plaats. Daarna wordt de 
evaluatie met PS gedeeld. Naar verwachting 
is dit februari/maart 2025. 
 

 3 Wat is de stand van zaken m.b.t. de inzet 
van de extra groene BOA’s (€100.000 in 
coalitieakkoord). 

De €100.000 is opgenomen in de opdracht 
aan de RUD voor de uitvoering 2024. Zie 
verder het antwoord onder 1. 
 

 


